
Zápis z porady vedení konané dne 12. 12. 2016 

 

Přítomni: Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Rebok, Regner, Veselý, Dostál, 

Bartošek, Křenek, Malinka, Vičar 

Hosté: Aleš Roček v první části jednání 

1. Prezentace Aleše Ročka 

 Roček přednesl krátkou prezentaci s návrhem podpory mimopracovních aktivit 

(teambuildingu) v rámci ÚVT. Členové kolegia doporučili Aleši Ročkovi vytvořit 

malý tým se dvěma až třemi dalšími pracovníky s jasným vnitřním zájmem o tento typ 

aktivit a jejich podporu. 

 Závěry:  

o Kolegium souhlasí s podporou mimopracovních aktivit a pověřuje Aleše 

Ročka jejich další organizací 

o Kolegium rovněž bere na vědomí, že tyto aktivity budou vyžadovat 

odpovídající přiměřenou finanční podporu z prostředků ústavu 

o Do konce ledna 2017 seznámí Roček kolegium se členy týmu a návrhem 

harmonogramu aktivit pro rok 2017.  

 

2. Informace z vedení  

 Na pátek 16. 12. je domluvena schůzka kvestorů magionovských škol. Schůzky se 

zúčastní také Dr. Kohoutková. Pokud by mělo dojít k přesoutěžení ekonomického 

informačního systému, bude její divize nejvíce dotčena.  

 Nová paní kvestorka vyjádřila pochvalu systému INET.  

 V úterý proběhne schůzka týkající se možného přechodu adres z phil.muni na ff.muni. 

Zúčastní se Bartošek (při jeho nedostupnosti odpovědná osoba za KIC), Peša a ředitel; 

Bartošek si připraví krátkou prezentaci o konkrétních problémech, které by s sebou 

tato změna přinesla. 

 

3. Kontrola úkolů 

 Zapojení ÚVT do Dnů otevřených dveří na FI – hlavním cílem je podpořit FI při 

zvyšování atraktivity bakalářského studia na FI. Sekundárním cílem je pak představit 

ÚVT jako místo, kde se studenti mohou odborně i pracovně zapojit hned po nástupu 

do studia na FI. Ředitel očekává konkrétní návrhy zapojení pracovníků ústavu, vhodné 

(ale nikoliv nezbytné) je využití i prostor ústavu. Další kontrola za týden.  

 Paní tajemnice informovala o konkrétních podmínkách využitelnosti univerzitního 

vína na úrovni divizí (víno je k dispozici u D. Jatiho).  

 Návrhy pro stáže SSME lze ještě tento týden posílat Malinkovi.  

 

4. Ostatní  

 Tajemnice informovala, že univerzita vybrala nového auditora, do budoucna by mu 

měl být zřízen cílený přístup do Magionu.  



 Od 1. ledna 2017 je pro MU opět zajištěno pojištění – Allianz v součinnosti 

s Kooperativou. Pro zaměstnance se nic nemění.  

 CzechElib – rektorem pověřená osoba za MU pro jednání v této oblasti je Dr. 

Bartošek.  

 Bartošek obdržel pozvánku na jednání úřadu vlády, aby se jako nezávislý odborník 

zúčastnil diskuse o open access.   

 Vičar informoval, že byla zprovozněna adresa sablony.muni.cz, zde jsou k dispozici 

veškerá loga a materiály v novém vizuálním stylu.  

 Proběhla krátká diskuse o novém konceptu e-mailů na MU se závěrem nezbytnosti 

mandatorní podpory šifrování e-mailů. 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  


